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Z A P I S N I K  
SA XXIII. SJEDNICE GRADSKOG VIJEĆA  

održane dana 01. srpnja 2024.g. (ponedjeljak) u  Gradskoj  vijećnici s početkom u 09,00 sati 

 

Sjednici nazočni: Matej Gušćić- predsjednik, Eugen Dabo, Smiljana Čemeljić-Šuljić,  

       Marin Datković, Mladen Tamarut, Teo Veličan, Aleksij Škunca, 

       Ante Dabo, Antonio Datković, Zlatko Vidas, Tomislav Vidas 

 

Odsutni vijećnici: Vesna Šonje Allena, Josip Škunca 

Ostali nazočni: Ivan Dabo-gradonačelnik, Silvija Hodak Tauzer-pročelnica, Ivana Kurilić-  

pročelnica, Ante Dabo - pročelnik, Ivan Peranić - pomoćnik pročelnika 

 

Predsjednik Matej Gušćić na početku sjednice izvršio je i prozivku i utvrdio da je 

sjednici nazočno 11 (jedanaest) od 13 vijećnika, te pozvao gradonačelnika Ivana Daba da 

podnese izvješće o aktivnostima od zadnje održane sjednice. 

Gradonačelnik Ivan Dabo istaknuo je najbitnije aktivnosti u razdoblju od 28. svibnja  2024.g. 

do 01. srpnja 2024.g. 

29. 05.  – Zavod za hitnu medicinu Ličko-senjske županije, Martina Brmbolić, osiguranje 

smještaja za djelatnike, 

31. 05. – Nacionalna i sveučilišna biblioteka, 

04. 06. – dr Ivan Tomić, osiguranje plaže Zrće  od 01. 7. do 31.8., financiranje; Grad Novalja 

– TZ – koncesionari + klubovi u iznosu od 40.300 Eur, 

10.6. – T-com, obnova ugovora i dogovor o praćenju razvoja infrastrukture, 

12.6. – Dan Grada Novalje, sporazum o prijateljstvu s Mikulovim, Češka, 

14.6. – DGU – dobivanje statusa odjela za katastar u Novalji, plan za pokretanje postupka 

izmjere za k.o. Luna i k.o. Barbati, 

25.6. -  Hrmotine Senj, Vodovod Hrvatsko primorje – južni ogranak Senj; proces pripajanja, 

28.6. – Rab; potpis ugovora o javnoj nabavi linija Rab- Lun – Rab produljenje ugovora na 

daljnjih 6 godina, 

Aglomeracija Novalja; radovi se izvode na pročistaču Vrtić, dionica kanalizacije Žanjeva 

draga – Boškinac ide kroz program MPO, početak radova 1. listopad 2024, 

Lučka uprava; plutajuća nautička pumpa, zaključen natječaj i u narednom periodu će biti 

izbor opskrbljivača, 

Rotor Južni ulaz u grad ovih dana se očekuje asfaltiranje, a asfaltiranje na području Grada bi 

trebalo završiti do kraja idućeg tjedna, 

Hide out je protekao u redu uz koordinaciju sa Gradom i službama, 

U prvih šest mjeseci rezultati turističke sezone ukupno pokazuju povećanje u odnosu na 

prošlu godinu u istom periodu, 

T-com je raspisao natječaj za širokopojasni Internet i na jesen će otpočeti s radovima, 

Raspisan je također i natječaja za višenamjenski objekt u Zubovićima i dječje igralište u 

Samorašnjem putu, 

20. srpnja bi trebali otpočeti radovi na uređenju replika mozaika u Boškinčevom dvoru, to su 

tihi radovi i u roku od 8 dana završiti, 

Rad državnog inspektorata na području Grada se odvijao prošli tjedan, došli su s nakanom 

kako suzbiti bombice, dohvatili su se i minimalno tehničkih uvjeta na štandovima. Uz pomoć 

Županije probat će se svih 7 klijenata kojima su objekti zatvoreni da se izdaju minimalno 

tehnički uvjeti. 

Smatram da se ranijim nadzorima inspektorata mogle napraviti neke stvari i izbjeći ovakve 

situacije. 
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Predsjednik  Matej Gušćić konstatira da se sjednici pridružio i vijećnik Antonio Datković pa 

sada ima deset vijećnika na sjednici te otvara aktualni sat. 

 

AKTUALNI SAT 

 

 

Vijećnik Zlatko Vidas 

1. Prošle godine u isto vrijeme postavio sam pitanje o ulici Burin bok, koja je raskopana. 

Ove godine ista priča tu je nastalo naselje, a ulica nema uvjeta za dvosmjerni promet? 

Ista priča je bila prošle godine. 

 

Gradonačelnik Ivan Dabo 

Rupe su uočene kod Veselice,  biti će uklonjene i vidjet ćemo koje su mogućnosti da 

probamo napraviti poboljšanje uvjeta na tom lokalitetu, a na jesen će se nastaviti s opsežnijim 

aktivnostima. 

Vijećnik Zlatko Vidas 

2. Trasa novaljske obilaznice, nešto ste već spominjali trasu novaljskog polja što je do 

sada napravljeno da li se išlo prema lokacijskoj dozvoli i nekavim papirima ili samo 

pričamo? 

 Gradonačelnik Ivan Dabo 

 Ne pričamo nego pripremamo,  projekt je u fazi pripreme i kad pripremimo pozvat 

ćemo građane i krenuti u otkup te ponuditi projekt Hrvatskim cestama. 

 

Vijećnik Vidas Zlatko 

3. Ulične gostione u centru Novalje, došla je sezona, gradilište, neprohodna ulica, moglo 

se tijekom zime raditi i sada završiti? 

Gradonačelnik Ivan Dabo 

 Tihe aktivnosti se izvode, građani daju potporu tome i u tijeku ovog tjedna će se to 

završiti. 

 

Vijećnik Antonio Datković 

1. Zadnji put kad je bio brod za uzorkovanje kvalitete mora, zvalo me je nekoliko ljudi 

pa se brinu oko  projekta luke Metajna. Da li je to pod ingerencijom Lučke uprave, što 

se dešava i u kojoj fazi je taj projekt? Navodno je na stranicama Ministarstva 

gospodarstva objavljen neki projekt ne znam je li to priprema za studiju utjecaja na 

okoliš, gdje se nacrtalo nekakvih 70 m u more sa nekakvim pontonima. Ljude je strah 

da će se time zatvoriti uvala i izgubiti plaža. Što se crta, tko je nadležan, tko odlučuje 

što se crta  i kada se to planira prezentirati građanima u Metajni? 

 

Gradonačelnik Ivan Dabo  

Ovo je u nadležnosti Lučke uprave, tri godine traju aktivnosti, bila su ponuđena  tri projekta 

odobren je jedan. U pripremi je dobivanje građevinske dozvole i iznalaženje mogućnosti za 

investiciju koja iznosi 4,5 mil. eura i mogu reći kad je u pitanju luka Jug aplicirali smo projekt 

na ministarstvu. Vjerujemo da će i projekt luke Metajna krenuti uskoro. Bile su tri mogućnosti 

ljudi su odabrali jednu. 

Vaše uključivanje je relativno kasno, predlažem da se obratite Lučkoj upravi i mjesnom 

odboru. 

 

Vijećnik Marin Datković – predsjednik mjesnog odbora Metajna 

Što se tiče luke u Metajni dosta se to oteglo i bilo je puno priče o tome, mi smo u mjesnom 

odboru imali par tih nacrta i ono što smo mi odabrali bilo je dosta manje. Ja sam predložio i 



3 

 

projektantu i Lučkoj upravi da to treba prezentirati ljudima da svi to vide i očekujemo da to 

bude uskoro. 

 

Vijećnik Antonio Datković 

Gradonačelnik spominje građevinsku dozvolu na određeni projekt. Ako se nekome dalo da 

nešto crta mještanima se to treba prezentirati. Puno buke se radi oko nečega što može biti 

dobro, a može biti i loše. Izbjegavajmo da se nešto nacrta samo da se nacrta i mislim da bi 

bilo korektno da se prezentira ljudima što je netko nacrtao. Vremenski ne stignem ali sam 

obećao ljudima da ću doći na ovu sjednicu i postaviti pitanje o ovome. Molim svih da se to 

prezentira. 

Gradonačelnik Ivan Dabo 

Prošle godine Grad je Lučkoj upravi platio 50 000 eura za izradu projekta. 

 

Predsjednik Matej Gušćić 

Mislim da opasnosti za plažu ne bi trebalo biti jer tamo ne dolazi do širenja već se izbačaj 

događa u nastavku postojeće rive tako da nema nikakvih utjecaja na samu plažu. Slažem se da 

se u komunikaciji Lučke uprave i mjesnog odbora dogovorite i napravite jednu prezentaciju. 

 

Vijećnik Antonio Datković 

Izbačaj se radi od 70 m, a cijela vala je široka 150 m, znači pola vale je izbačaj lukobrana i 

blokira se plaža. 

 

Vijećnik Tomislav Vidas 

1. Zdravstvena usluga na području Grada Novalje; do sada smo imali vađenje krvi 

srijedom, a od 01. 07. to neće biti moguće već će ljudi morati sami nositi krv u Zadar? 

Gradonačelnik Ivan Dabo 

Ne tako davno vodili smo žive aktivnosti oko ovih problema, a sada se ponovo događaju. Ja 

ću razgovarati s ravnateljem i uključiti se u rješavanje ovog problema. 

 

Vijećnik Tomislav Vidas 

2. Na području oko stadiona za kandidirati sportski centar dva puta je prezentiran projekt, 

a 2021. godine je bilo rečeno da od 2022. godine neće biti luna parka na školskom 

igralištu, a on je još tu. Proširenje i izgradnja škole kada možemo očekivati? 

 

Gradonačelnik Ivan Dabo  

Kroz urbani razvojni hod ćemo ići na dogradnju spotrtskog centra, a kad je u pitanju  

dogradnja škole prolongiran je rok za podnošenje kandidatura radi povećanja sredstava do 31. 

ožujka 2025.g.  Bila je ishodovana građevinska dozvola ali radi usklađenja sa EU standardima 

trebalo je mijenjati projekt odnosno napraviti novu. Idejni projekt je dobio suglasnost. Uskoro 

ćemo na izmjenama proračuna predvidjeti sredstva i zagarantirano ćemo se uključiti u ožujku 

2025.g.  

 

Vijećnik Ante Dabo 

1. Više puta do sada sam govorio o lošem stanju ulica. Obilaznicom dnevno prođe 

15000, a Slatinskom ulicom 12000 vozila. Asfalt vam se kopa i osim što smo 

Obilaznicu zahvaljujući aglomeraciji i dobroj suradnji s ŽUC-om presvukli cijelu. 

Osim Škopaljske ulice koja je loše izvedena ništa ozbiljnije niste napravili. Vikend 

uoči prvog maja otvaraju nam se radovi na izgradnji rotora na južnom ulazu u grad. 

Radovi još traju, vi ste rekli idući tjedan. Zašto radove niste odgodili za jesen i na taj 

način pridonijeli zadovoljstvu svih gostiju i olakšali svim poduzetnicima u obavljanju 

posla? 
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Gradonačelnik Ivan Dabo 

Odgađanje radova na rotoru; radi gubljenja tempa financiranja od strane Hrvatskih cesta, bili 

smo svjesni da treba malo otrpiti jer već tijekom 10. mjeseca počinje izvođenje radova na 

rotoru Gajac. Mislim da se promet odvija normalno i ne remeti druge aktivnosti. Loše stanje 

prometnica; ono što se nije uspjelo riješiti biti će riješeno na jesen. 

Vijećnik Ante Dabo  

Osobno mislim da ovo što se sad napravilo, velike gužve, kolone vozila, taksisti. Da li je 

predviđen kakav semafor? Tamo će ovo ljeto biti veliki pritisak. 

 

Gradonačelnik Ivan Dabo 

Biti će riješen ulaz u poslovnu zonu, danas nema pročelnika ali znam da će ovo biti riješeno, 

uočen je problem i rješavamo ga. 

 

Vijećnik Ante Dabo 

2. Rekonstrukcija trajektne luke Žigljen; Kako komentirate da sad, imali smo 2 veza za 

trajekte, a sad ih ima 3. Sada nam trajekti od 100 m dužnih po buri idu u luku Drljanda 

i zauzimaju cijeli prostor, a uloženo je 10 mil. Ključni problem koji je trebao biti 

riješen nije riješen? 

Gradonačelnik Ivan Dabo 

Ja uvijek poštujem mišljenje struke o projektu koji vrijedi 10 milijuna. 

 

Predsjednik Matej Gušćić 

Osnovna intencija luke nije bilo zaštita od bure ali u ovom natječaju to i nije bilo moguće 

kandidirati. Intencija nije bila zaštita od bure već da mogu pristajati veći trajekti. 

 

Vijećnik Ante Dabo 

3. Hide out; malo prije ste rekli da je hide out protekao u redu i mogu reći da od tih oko 6 

000 posjetitelja nije bilo odskakanja od normalnog ali ono što je bilo zastrašujuće je da 

je Državni inspektorat izašao na teren i postupio prema nekih pet prodavača bombica. 

Na divlje, na javnoj površini se prodaje droga, plin kojeg oni zovu smijavac i koji je u 

Britaniji zabranjen.  

Na javnoj površini neki shopovi, pa čak i neki ugostitelji prodaju plin i ne više male 

bombice nego u litarskim spremnicima.  

 

Gradonačelnik Ivan Dabo 

Grad ničim to ne potiče, mi smo organizirali sastanak sa Ministarstvom policije i uputili 

Ministarstvu zdravstva dopis vezano za upotrebu „bombica“. Redarstvo i policija rade ali i 

nakon svega još dolazi do tih pojavnosti. Pratimo, uviđamo i sprječavamo. 

 

Klub vijećnika stranke LiPO – vijećnik Ante Dabo 

Neki investitori su prije pet godina napustili Novalju radi strogih uvjeta gradnje. Nama buja 

kapacitet turističkog smještaja, produkcija na Zrću je sve lošija, danas nam je Balkan fest treći 

događaj na Zrću. Sve ove pojavnosti se osjete kod domaćih iznajmljivača. Booking.com je 

oglasio da je interes za Novalju za 18% manji nego 2023. godine. 

Nama Zrće nije donijelo benefite već kvaliteta pada, a ugostitelji komentiraju opadanje 

prometa za 20 i više % u odnosu na lipanj 2023. Prošle godine nam se otvorilo šest novih fast 

food-ova. Novi zakon je dao mogućnost jedinicama lokalne samouprave da može suzbiti neke 
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stvari i usmjeriti u drugom pravcu. Nema strategije, nema javne tribine. Da li ste se odlučili za 

neke mjere koje bi mogle spriječiti daljnje negativne pojavnosti? 

 

Gradonačelnik Ivan Dabo 

Krovni Zakon i strategija koju će izraditi Grad i Turistička zajednica i na osnovu toga nam 

omogućiti poticanje objekata visoke razine i butiq hotela. 

Klubovi na Zrću; Balkan festival, ja mislim da su i srbi isto gosti i mogu biti ravnopravni sa 

nijemcima, francuzima i dr. Novi objekti su vidljivo više kategorije i domaći iznajmljivači ne 

mogu to pratiti ali ovi kapaciteti mogu biti dobro unovčeni jer npr. apartman za smještaj 

policajaca je 400€ po osobi. 

Podbačaj sezone; ove agencije koje navodite imaju jako skupe usluge pa ljudi vjerovatno 

odabiru druge agencije. Plaža Zrće; dok sam ja bio gradonačelnik nikada ne bi bila dana 

ovakva koncesija. Ako koncesionar prodaje Grad bi probao otkupiti od njih. Mislim da do 

pada ponude ne dolazi i založit ćemo se za to da naš turizam bude po mjeri naših ljudi. 

 

Klub vijećnika stranke LiPO – Ante Dabo 

To su samo floskule ja sam vas konkretno pitao koje mjere mislite poduzeti?  

Ja nikad nisam govorio o segregaciji crnaca pa ni srpske nacije, ja sam samo govorio o glazbi  

kulturi i balkan festivalu. Govorio sam o padu ponude u klubovima na Zrću. Za popraviti ovu 

situaciju potrebna je strategija koju vi nemate gradonačelniče. Ja sam pitao koji alat ćete 

primijeniti. 

 

Gradonačelnik Ivan Dabo  

Rokovi izrade strategije nisu prekoračeni i bit će donesena. 

 

Predsjednik Matej Gušćić konstatirao je da je vijećnik Antonio Datković napustio sjednicu, a 

vijećnica Smiljana Čemeljić – Šuljić je nazočna te opet imamo deset vijećnika. 

 

 

 Verifikacija Zapisnika s XXII. sjednice  Gradskog vijeća od 28. svibnja 2024.g. izvrše 

je bez primjedbi te se Zapisnik smatra verificiranim. 

 Na dnevni red u zakonskom roku nije pristigla nijedna primjedba ni nadopuna te se 

smatra usvojenim. 

 Vijećnik Antonio Datković je napustio sjednicu, a vijećnica Smiljana Čemeljić Šuljić 

je stigla na sjednicu te je sjednici nazočno 10 (deset) vijećnika. 

 

1. Godišnji izvještaj o izvršenju Proračuna Grada Novalje za 2023. godinu. 

2. Prijedlog Odluke o  raspodjeli rezultata  poslovanja za 2023. godinu. 

3. Izvješće o izvršenju Programa građenja objekata i uređaja komunalne infrastrukture za 

2023. godinu. 

4. Izvješće o izvršenju Programa održavanja komunalne infrastrukture na području Grada 

Novalje za 2023. godinu. 

5. Prijedlog Odluke o odabiru najpovoljnijih ponuda na javnom natječaju za dodjelu 

dozvola na pomorskom dobru Grada Novalje. 

6. Prijedlog Odluke o poništenju dijela javnog natječaja za dodjelu dozvola na 

pomorskom dobru Grada Novalje. 

 

 

AD/1 Godišnji izvještaj o izvršenju Proračuna Grada Novalje za 2023. godinu 

Pomoćnica pročelnice Spomenka Tamarut u uvodnom obrazloženju upoznala je 

vijećnike s prijedlogom odnosno izvještajem o izvršenju stavki proračuna koje su predviđene 
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u proračunu koji je donijet 20. prosinca 2023.g. te istaknula da konsolidirani Proračun Grada 

Novalje sadrži sve prihode i primitke proračuna i proračunskih korisnika uključujući i njihove 

vlastite i namjenske prihode. U razdoblju od 01. siječnja do 31.prosinca 2023. godine 

ostvareni su prihodi i primici u iznosu od  14.388.261,94 EUR što predstavlja 97,88 % u 

odnosu na planirani godišnji konsolidirani proračun, odnosno 132,87 % od ostvarenja 

prethodne godine kada je ostvareno 10.538.664,04 EUR. 

Po iznesenom nije bilo rasprave pa je predsjednik Matej Gušćić dao prijedlog na glasovanje 

kojem je pristupilo 10 vijećnika. 

Glasovanjem, sa 7 (sedam) glasova za i 3 (tri) glasa suzdržana Gradsko vijeće donijelo  

Godišnji izvještaj o izvršenju Proračuna Grada Novalje za 2023. godinu 

 

 

AD/2 Prijedlog Odluke o  raspodjeli rezultata  poslovanja za 2023. godinu 

 Pomoćnica pročelnice Spomenka Tamarut u uvodnom obrazloženju upoznala je 

vijećnike s prijedlogom kojim se utvrđeni  višak prihoda poslovanja u iznosu od 1.159.045,46 

EUR  rasporediti Izmjenama i dopunama Proračuna Grada Novalje za 2024. godinu prema 

namjenama izvora financiranja iz kojih potječu. 

Po iznesenom nije bilo rasprave pa je predsjednik Matej Gušćić dao prijedlog na glasovanje 

kojem je pristupilo 10 vijećnika. 

Glasovanjem, sa 10 (deset) glasova za Gradsko vijeće donijelo je Odluku o  raspodjeli 

rezultata  poslovanja za 2023. godinu 
 

AD/3 Izvješće o izvršenju Programa građenja objekata i uređaja komunalne infrastrukture 

za 2023. godinu  
Pomoćnik pročelnika Ivan Peranić upoznao je vijećnike s izvršenjem programa prema kojem 

se raspoređuju sredstva za ostvarenje aktivnosti planiranih programom  građenja, a odnosi se 

na uređenje nerazvrstanih cesta, javnih zelenih površina, javnih prometnih površina i javne 

rasvjete. Planirano je u iznosu od 7.163.000,00, a ostvareno 6.278.783,28 Eur. 

Po iznesenom nije bilo rasprave pa je predsjednik Matej Gušćić dao prijedlog na glasovanje 

kojem je pristupilo 10 vijećnika. 

Glasovanjem, sa 10 (deset) glasova za Gradsko vijeće donijelo je Izvješće o izvršenju 

Programa građenja objekata i uređaja komunalne infrastrukture za 2023. godinu  
 

 

AD/4 Izvješće o izvršenju Programa održavanja komunalne infrastrukture na području 

Grada Novalje za 2023. godinu 

Pomoćnik pročelnika Ivan Peranić upoznao je vijećnike s izvršenjem programa prema kojem 

se raspoređuju sredstva za ostvarenje planiranih aktivnosti  na održavanju nerazvrstanih cesta, 

javnih površina na kojima nije dopušten promet motornih vozila, građevina javne odvodnje, 

javnih zelenih površina, plaža, čišćenje javnih površina, javne rasvjete te tekuće održavanje 

infrastrukture po mjesnim odborima. Napomenuo je da u tablici 9. održavanje javne rasvjete 

nije uvrštena stavke ostalih usluga (energetska usluga i nadzor) a iznosi 95.600,00 te se 

mijenja i zbroj planiranih sredstava 322.600,00, a ostvareno je 306.293,00 Eur. 

Po iznesenom nije bilo rasprave pa je predsjednik Matej Gušćić dao prijedlog na glasovanje 

kojem je pristupilo 10 vijećnika. 

Glasovanjem, sa 10 (deset) glasova za Gradsko vijeće donijelo je Izvješće o izvršenju 

Programa održavanja komunalne infrastrukture na području Grada Novalje za 2023. 

godinu 
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AD/5 Prijedlog Odluke o odabiru najpovoljnijih ponuda na javnom natječaju za dodjelu 

dozvola na pomorskom dobru Grada Novalje 

 Pomoćnik pročelnika Ivan Peranić upoznao je vijećnike s prijedlogom za odabir 

najpovoljnijih ponuda iz drugog kruga natječaja za dodjelu dozvola na pomorskom dobru. 

Natječaj je otvoren za oznake lokacija na koje na prethodnom javnom natječaju nije pristigla 

niti jedna ponuda, odnosno na kojima nakon odbijanja ponuda nije preostala niti jedna valjana 

ponuda. 

Po prijedlogu nije bilo rasprave pa je predsjednik Matej Gušćić dao prijedlog na glasovanje 

kojem je pristupilo 10 vijećnika. 

Glasovanjem, sa 10 (deset) glasova za Gradsko vijeće donijelo je Odluku o odabiru 

najpovoljnijih ponuda na javnom natječaju za dodjelu dozvola na pomorskom dobru Grada 

Novalje 

 

AD/6Prijedlog Odluke o poništenju dijela javnog natječaja za dodjelu dozvola na 

pomorskom dobru Grada Novalje 

Pomoćnik pročelnika   Ivan Peranić upoznao je vijećnike s prijedlogom kojim se 

poništava dio natječaja (16 lokacija) za dodjelu dozvola na pomorskom dobru budući da za 

iste oznake lokacija nema valjanih ponuda. Predlaže se  Gradskom vijeću da ovlasti 

gradonačelnika da raspiše ponovljeni natječaj za te lokacije. 

Po prijedlogu nije bilo rasprave pa je predsjednik Matej Gušćić dao prijedlog na glasovanje 

kojem je pristupilo 10 vijećnika. 

Glasovanjem, sa 10 (deset) glasova za Gradsko vijeće donijelo je Odluku o  poništenju dijela 

javnog natječaja za dodjelu dozvola na pomorskom dobru Grada Novalje 

 

Završeno u 10,50 sati 

 

 

Zapisnik izradila:            Predsjednik Gradskog vijeća   

Lucie Zubović           Matej Gušćić, struč. spec. oec. 


